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Abstract (en)
The guide rail (1) has a connecting flange (2) for fixing the guide rail to a lateral wall and has a guiding ridge (4) spaced from the connecting flange
for linear track of another rail part of a furniture pull-out guide. The distance between the connecting flange and the guiding ridge is changeable. The
guiding ridge is carried by a support (5), which is movable relative to the connecting flange. An independent claim is included for a drawer with a
side frame.

Abstract (de)
An einer Seitenwand eines Möbelkorpus festlegbare Führungsschiene (1) einer Möbelauszugsführung, mit mindestens einem Befestigungsflansch
(2) zum Festlegen der Führungsschiene (1) an einer Seitenwand und mit einem zum Befestigungsflansch (2) beabstandeten Führungssteg (4) zur
Längsführung eines weiteren Schienenteiles (18) einer Möbelauszugsführung, wobei der Abstand zwischen dem Befestigungsflansch (2) und dem
Führungssteg (4) veränderbar ist, wobei der Führungssteg (4) von mindestens einer Halterung (5) getragen ist, die relativ zum Befestigungsflansch
(2) verschiebbar ist.
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